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Prezydent Miasta Woclawka

dr Marek Wojtkowski

Szanowny Panie PrezYdencie,

W imieniu mieszkanc6w ulicy Falbanka na wloclawskim ,,Pobudniu" nmacarn siE z

pro6b4 o zabezpieczenie Srodk6w w budzecie miasta Woclawka na kompleksowe wykonanie

nawierzchni ulicy Falbanka wrazzpelnQ infrastrukfur4 (chodnik, kanalizaciadeszczowa)

Mieszkancy 6s2skulssznie juz od 2004 roku apelujq i proszq o wykonanie remontu tej

drogi. Bardzo stusz,nie twierdzq ie mieszkaj4 praktycznie ptz'y polnej drodze, gdzie po

deszpanzbienjqsig ogromne kahfiewody, aprzejeidZajqce samochody ochlapuj4 elewacje

budynk6w. W lecie, z kolei, sypkie podloze drogi unosi sig w powietrze i friotzy tumany

kurzu, tak irc nie mo2na nawet p:rzejill. Zimqmajqlodowisko, wiosn4 po zimie bm4 w blocie

(brak kanalizacji deszczowej). W okresie lata droga uczEszczafta jest ptzez mieszkafc6w

miasta id4cych nad jezioro Czarne. Sporo r6wniez rowerzyst6w i wqdkarzy kotzysta z drogi,

a nawst spacerowic ze id4cy do lasu' Corazwigksry ruch sa:nochodowy powoduje, 2e dtoga z

roku na rok ulega poglgbiaj4cej sig degradacji i coraz wiEkszemu zniszczeriu.

Bardzoploszg o zabezpieczenie Srodk6w na remont w/w nawierzchni'

,Waniem


